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Από το υπ’ αριθ. 21/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 621/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση κυκλοφοριακών ρυθμίσεων. 

   
  Σήμερα 24 Νοεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 συνήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-11-2008 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με το άρθρο 95 
του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
  Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί 
συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

        
Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ε. Σοφιανίδης Η. Σοφιανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Καλαϊτζίδης  
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας Απών Πρόεδρος Τ.Σ. 
Νέων 

Κ. Καπανίδης 

Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης  
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Μ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Ι. 

Ακριβόπουλος, Σ. Διαμαντής και αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 617/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. 
Ορφανίδης, Σ. Διαμαντής. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 618/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. 
Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 619/2008 απόφασης αποχώρησε η κα Μ. Τσιαμήτρου. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 620/2008 απόφασης προσήλθε η κα Μ. Τσιαμήτρου και 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 621/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ι. Ακριβόπουλος 
21. Μ. Σακαλής 
22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 622/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 638/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 639/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Α. 
Δελαβερίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 640/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 642/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Α. Παπαστεργίου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 643/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 645/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης, Β. Γιαννουλάκης, 
Ι. Ακριβόπουλος. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 650/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Κάκαρης, Β. 
Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 651/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Ν. 
Τσιαμήτρος, Α. Παπαστεργίου, Α. Δελαβερίδης και αποχώρησε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 657/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μαυροκεφαλίδης και 
αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 658/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 660/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

23. Ε. Γουναράς 
24. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-11-2008 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών Δημητρίου Δάσκαλου, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με την παρ. 1 του αρθ. 79 του Ν. 3643/06 (ΚΔΚ) που αφορά 
κανονιστικές αποφάσεις «Οι Δημοτικές και κοινοτικές αρχές ρυθμίζουν θέματα της 
αρμοδιότητάς τους εκδίδοντας τοπικές κανονιστικές αποφάσεις, στο πλαίσιο της 
κείμενης νομοθεσίας με τις οποίες θέτουν κανόνες», μεταξύ άλλων όπως αναφέρεται 
στην παρ. 1α του ιδίου άρθρου «Για τη ρύθμιση της κυκλοφορίας, των 
μονοδρομήσεων και κατευθύνσεων κυκλοφορίας, τον προσδιορισμό και τη 
λειτουργία των χώρων στάθμευσης των οχημάτων, καθώς και την τοποθέτηση και 
λειτουργία μετρητών ή εγκαταστάσεων ρύθμισης της στάθμευσης των οχημάτων σε 
κοινόχρηστους χώρους».       

Εξάλλου στην παρ. 2 του ιδίου άρθρου αναφέρεται ότι «Την έκδοση των 
τοπικών κανονιστικών αποφάσεων των Δήμων εισηγείται στο Δημοτικό συμβούλιο η 
Δημαρχιακή επιτροπή», ενώ στην παρ. 1 του άρθρου 82 του ιδίου νόμου που αφορά 
τη ρύθμιση της κυκλοφορίας αναφέρεται ότι «Οι κανονιστικές αποφάσεις που 
αφορούν τη ρύθμιση της κυκλοφορίας, τον καθορισμό των πεζοδρόμων, 
μονοδρομήσεων και κατευθύνσεων κυκλοφορίας, τον προσδιορισμό και τη 
λειτουργία των χώρων στάθμευσης οχημάτων σε κοινόχρηστους χώρους, εκδίδονται 
μετά προηγούμενη κατάρτιση σχετικών μελετών, οι οποίες έχουν εκπονηθεί ή 
εγκριθεί από τις τεχνικές Υπηρεσίες του οικείου Δήμου ή Κοινότητας …». 

Ομοια στην παρ. 1 του άρθρου 52 του Ν. 2696/99 (ΚΟΚ) αναφέρεται μεταξύ 
άλλων ότι «μέτρα που αφορούν τη ρύθμιση κυκλοφορίας…………κλπ λαμβάνονται 
με αποφάσεις Δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου με βάση μελέτες που έχουν 
εκπονηθεί ή εγκριθεί από τις αρμόδιες Τεχνικές Υπηρεσίες των Οργανισμών 
Αυτοδιοίκησης».   
 Σε εφαρμογή των παραπάνω διατάξεων το τεχνικό τμήμα του Δήμου Βέροιας 
εισηγείται την έγκριση ή μη των ρυθμίσεων που προέκυψαν μετά από αιτήματα 
πολιτών και διαφόρων φορέων για κυκλοφοριακά θέματα, για τα οποία συνέταξε τις 
ανάλογες μελέτες (ή τεχνικές εκθέσεις). 

Στη συνέχεια γνωμοδότησε η επιτροπή κυκλοφοριακού σχεδιασμού και 
κυκλοφοριακής αγωγής πολιτών του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, που 
συνεδρίασε γιαυτό το σκοπό την 31-10-2008, ενώ η Δημαρχιακή Επιτροπή με την υπ΄ 
αριθμ. 724/2008 αποφάσισε γιαυτά οριστικά τα παρακάτω: 

1.- Την επέκταση του πλάτους της υπάρχουσας διάβασης έμπροσθεν της 
πόρτας του 14ου Δημοτικού σχολείου που βρίσκεται  επί της οδού Μ. Μπότσαρη, σε 
7,00μ. και την τοποθέτηση πλαστικών κώνων για 3,00 μ. ένθεν και εκείθεν της 
διάβασης. 

2.- Την τοποθέτηση ειδικών συστημάτων στάθμευσης ποδηλάτων έξι (6) θέσεων, 
στα παρακάτω σημεία της πόλης: 

α)Στην οδό Βενιζέλου, στην εσοχή της οδού Τσούπελη. 
β)Στην οδό Παστέρ από τη συμβολή της με την οδό Εληάς προς την οδό Εδέσσης, 
στην δεξιά πλευρά (έμπροσθεν οικίας Μπουλασίκη). 
γ)Στην οδό Αγίου Δημητρίου, πίσω από τη θέση αναπηρικής στάθμευσης.  

3.- Την τοποθέτηση καθρέπτη στο καμπύλο τμήμα της οδού Ιουστινιανού 
κάτω από το Πασακιόσκι σε σημείο που θα υποδείξει η υπηρεσία μας. 

4.- Την παραχώρηση μίας θέσης στάθμευσης λόγω αναπηρίας στον Μιχαήλ 
Κατσαρό του Αθανασίου, για το υπ’ αριθμ. ΗΜΤ 7695 Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο του, επί της 
οδού Πρόνοιας 5. 

Η άδεια αυτή θα ισχύει για δύο χρόνια και θα ανανεώνεται με υπόδειξη των 
δικαιολογητικών αναπηρίας που θα είναι σε ισχύ και η δαπάνη τοποθέτησης των 
ανάλογων πινακίδων θα βαρύνει τον αιτούντα. Σε κάθε περίπτωση και για 



οποιαδήποτε μεταβολή των πραγμάτων ο δικαιούχος οφείλει να ενημερώσει την 
υπηρεσία μας.    

5.- Την παραχώρηση μίας θέσης στάθμευσης στην Κτηματική Υπηρεσία για 
το υπηρεσιακό αυτοκίνητο της δίπλα στις θέσεις που παραχωρήθηκαν στο Δασαρχείο 
επί της πλατείας Πλατάνων. 

6. Την τοποθέτηση προειδοποιητικών πινακίδων μείωσης ταχύτητας στην οδό 
Αγίας Τριάδας, πριν από την Κλωστοϋφαντουργία Αφων Πασχαλίδη.  

7. Την τοποθέτηση πληροφοριακών πινακίδων για ρύθμιση κυκλοφορίας από 
Σχολικό Τροχονόμο στα παρακάτω σχολεία: 
- 12ο Δημοτικό επί της οδού Πιερίων. 
- 2ο Δημοτικό επί της οδού Βενιζέλου. 
- 6ο-13ο Δημοτικό επί της οδού Βενιζέλου. 
- 4ο Δημοτικό επί της οδού Σταδίου. 
- 3ο-14ο και 16ο Δημοτικό επί της οδού Μ. Μπότσαρη. 

 8. Την τοποθέτηση (ενίσχυση ήδη υπαρχουσών) προειδοποιητικών πινακίδων 
μείωσης ταχύτητας στην οδό Ερμού. 

9. Την δημιουργία δύο (2) διαβάσεων πεζών στην οδό Βενιζέλου έμπροσθεν 
του καταστήματος «ΤΗΛΕΜΠΟΡΙΚΗ» και έμπροσθεν του καταστήματος 
«ΠΥΡΙΝΟΣ». 

- Την κατάργηση της διάβασης πεζών έμπροσθεν της αγροτικής Τράπεζας.  
10.- Την δημιουργία μίας (1) θέσης για στάθμευση λεωφορείων που 

εξυπηρετούνται από το πρακτορείο της οδού Πιερίων. 
11.- Την απόρριψη της αίτησης του Αντώνιου Τσακίρη για  τοποθέτηση 

πινακίδων (Ρ-40)  για απαγόρευση στάθμευσης στη συμβολή των οδών Ακροπόλεως 
και Φιλήμωνος, προκειμένου να τοποθετηθεί καντίνα. 

12.- Την τοποθέτηση δύο (2) ζευγών πινακίδων Κ-16 (διάβαση παιδιών) και 
Ρ-32 (30 χλμ) πλησίον της παιδικής χαράς της οδού Βουλγαροκτόνου για πρόσθετη 
ασφάλεια των παιδιών. 

Κάθε προηγούμενη απόφαση που ορίζει διαφορετικά τροποποιείται ή 
καταργείται κατά το σκέλος της που αφορά την παρούσα ρύθμιση. 

Η υπηρεσία μας εμμένει στην άποψή της για απόρριψη θέσης στάθμευσης για 
το υπηρεσιακό αυτοκίνητο της Κτηματικής Υπηρεσίας, διότι δεν προβλέπεται από τις 
κείμενες διατάξεις. Εξάλλου τέτοια παραχώρηση θα δώσει το δικαίωμα σε άλλες 
υπηρεσίες για ανάλογη διεκδίκηση. Κάθε σύγκριση με τα αυτοκίνητα του 
Δασαρχείου είναι ατυχής, διότι αυτά θεωρούνται οχήματα έκτακτης ανάγκης. 

Στην ίδια συνεδρίαση (724/2008) η Δημαρχιακή Επιτροπή απέρριψε τα 
υπόλοιπα αιτήματα φορέων και πολιτών και δεν προτείνει γιαυτά κυκλοφοριακές 
ρυθμίσεις, ενώ πρότεινε την αναβολή λήψης απόφασης «επί αιτήσεως της εταιρείας 
LAGGNER MULTI MEDIA, για τοποθέτηση δύο (2) διαφημιστικών πινακίδων σε 
δύο (2) σημεία της πόλης», προκειμένου να ειδοποιηθεί η εν λόγω εταιρεία να 
παρευρίσκεται στην συνεδρίαση της επιτροπής. 

Επίσης για το υπ΄ αριθμ. 8 θέμα της παραπάνω απόφασης η Κοντογεώργου 
Θωμαή κατέθεσε την υπ΄ αριθμ. 4703/2008 ένσταση, διότι όπως υποστηρίζει δεν 
κλήθηκε από τη Δημαρχιακή Επιτροπή για να εκθέσει τις απόψεις της και ζητά να 
παρευρίσκεται κατά την εξέταση της ένστασης. 

Ύστερα από τα παραπάνω υποβάλλουμε τις ανάλογες Τεχνικές Εκθέσεις της 
Τεχνικής Υπηρεσίας, το πρακτικό της συνεδρίασης της επιτροπής κυκλοφοριακού 
σχεδιασμού και κυκλοφοριακής αγωγής πολιτών και την 724/2008 απόφαση της 
Δημαρχιακής Επιτροπής και καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την 
οριστική έγκριση των κυκλοφοριακών ρυθμίσεων. 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δάσκαλος: Η Δ.Ε. ενέκρινε, σε σχέση με την επιτροπή κυκλοφοριακών 

ρυθμίσεων, τη χορήγηση μίας άδειας θέσης στην Κτηματική Υπηρεσία του 
Δημοσίου, εκεί ήταν η διαφορά τους, να παρκάρουν το αυτοκίνητό τους στην πλατεία 



Πλατάνων, εκεί που χορηγήθηκαν και οι θέσεις για το Δασαρχείο. Οι υπόλοιπες 
θέσεις ήταν σύμφωνα με την εισήγηση της επιτροπής κυκλοφοριακών ρυθμίσεων του 
Δ. Βέροιας. Η μόνη περίπτωση είναι για μία θέση στάθμευσης αναπηρίας στον κ. 
Κατσαρό, όπου ναι μεν δικαιούται γιατί του λείπει ένα άκρο αλλά είχαμε παράπονα 
από περίοικους της περιοχής όπου μένει, γιατί είναι στενή η οδός Προνοίας. 
Προτείνουμε λοιπόν να εγκριθεί η χορήγηση της θέσης, να επανεξετασθεί ο χώρος 
στάθμευσης έτσι ώστε να μη δημιουργείται πρόβλημα στους περίοικους. Επίσης 
είχαμε μία διαφορά για την περίπτωση της κας Κοντογιώργου Θωμαής, η οποία 
ζήτησε να τοποθετηθούν Ρ40 για απαγόρευση στάσης και στάθμευσης στην οδό 
Πλουτάρχου & Μοναστηρίου αλλά από παράλειψη δεν παραβρέθηκε η ίδια στη Δ.Ε. 
και ζήτησε σήμερα να εισακουστεί από το δημοτικό συμβούλιο. Εδώ η εισήγηση της 
επιτροπής ήταν η απόρριψη της απόφασης της τοποθέτησης Ρ40 σ΄ εκείνο το 
συγκεκριμένο σημείο. Η κα Κοντογιώργου, μετά την απόφαση της Δ.Ε., την επόμενη 
μέρα, προσήλθε στην υπηρεσία και είπαμε, αν γίνεται, να παραβρεθεί στο Δ.Σ. και να 
εκθέσει τις απόψεις της. 

Θωμαή Κοντογιώργου: Το πρόβλημά μου είναι πάρα πολύ σοβαρό και θα 
φανεί και από τις φωτογραφίες. Είμαι δημότης Βέροιας, είμαι από εκείνους τους 
δημότες που πλήρωσαν πολλά χρήματα, προκειμένου ν’ ανοιχθεί αυτός ο κόμβος. 
Εγώ πριν 17 χρόνια  πλήρωσα ενάμιση εκατ. δρχ., ένα πολύ μεγάλο ποσό και δεν 
βοήθησε κανένας άλλος από τους γείτονές μου για τη διάνοιξη της οδού 
Μοναστηρίου και μάλιστα έκανα τακτοποίηση κόμβου πληρώνοντας πάρα πολλά 
χρήματα όπως είναι γνωστό σ΄ αυτούς που έχουν σχέση μ’ αυτό το θέμα. Το σπίτι 
μου είναι γωνία Πλουτάρχου και Μοναστηρίου. Στο ιδιωτικό μου γκαράζ 
αδυνατούσα να μπω επί χρόνια γιατί με έκλειναν οι γείτονες, αλλά επειδή είχα παλιό 
αυτοκίνητο το άφηνα στο δρόμο. Τώρα όμως πήρα καινούργιο αυτοκίνητο και πρέπει 
να το βάλω στην πυλωτή μου, αλλά δεν έχω καθόλου ορατότητα και κινδυνεύω ανά 
πάσα στιγμή. Απ’ ό,τι διάβασα σε τοπικό έντυπο, η οδός Πλουτάρχου είναι η τρίτη 
οδός σε ρύπανση και κυκλοφορία, μετά την Μητροπόλεως και Βενιζέλου. Είμαι 
καθηγήτρια και το λέω αυτό για να δείξω ότι κυκλοφορώ σε ώρες αιχμής. Αν δείτε τις 
φωτογραφίες πραγματικά θα τρομάξετε. Εγώ απευθύνθηκα στον Δήμο στις 14 
Αυγούστου, αφού δέχθηκα επίθεση από γείτονα που πάρκαρε πέντε αυτοκίνητα στο 
δρόμο και δεν άφηνε είσοδο στο δρόμο για να μπω στο γκαράζ μου ή να βγω. 
Δηλώνω ότι έχω και πρόβλημα με την καρδιά μου κι ενδεχομένως αν χρειαστεί να 
βγω νύχτα ή να φέρω ασθενοφόρο δεν θα μπορώ γιατί είμαι κλειστή. Εγώ θέλω να 
τηρηθεί ο νόμος και η διαδικασία γιατί είμαι ένας πολίτης που δεν πείραξα κανέναν 
και δέχτηκα μέσα στο 24ωρο τέσσερις επιθέσεις από γείτονα όπως επίσης και τον 
Σεπτέμβριο δέχθηκα από τον ίδιο τον γείτονα επίθεση για να με σκοτώσει. Όταν 
απευθύνθηκα στον Δήμο μου είπαν να κάνω εξώδικο κάτι που θεωρώ παράλογο 
πράγμα ως δημότης της Βέροιας. Εγώ θέλω να λύσω το πρόβλημά μου στον Δήμο κι 
όχι έτσι όπως μου είπαν. Στον Δήμο μου είπαν να πάω στην Εισαγγελία να κάνω μία 
εξώδικο στην τροχαία καθώς και στον Δήμο ώστε αν πάθω κάτι να με αποζημιώσουν. 
Δηλαδή μετά θάνατον; Πρέπει να πάθω κάτι πρώτα για να πουν ότι το έλεγα και το 
έπαθα; Μπορείτε να δείτε τις φωτογραφίες για να μου πείτε αν σας θυμίζουν δρόμο ή 
αλάνα για παρκάρισμα. Με λίγα λόγια αδυνατώ να μπω και να βγω στο πάρκιγκ μου 
το οποίο έχω χρυσοπληρώσει όπως κανένας άλλος κάτοικος. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Δάσκαλος: Δηλαδή κα Κοντογιώργου το πρόβλημά σας είναι ότι δεν μπορείτε 

να μπείτε ή να βγείτε από το γκαράζ σας; 
Κοντογιώργου Θωμαή: Έχω δύο αυτοκίνητα, ένα μικρό κι ένα μεγάλο, και 

αδυνατώ να μπω και να βγω. 
Δάσκαλος: Δηλαδή αδυνατείτε λόγω των παρκαρισμένων αυτοκινήτων; 
Κοντογιώργου Θωμαή: Είναι στη σειρά παρκαρισμένα αυτοκίνητα. Εγώ καλώ 

το εκατό αλλά στο μεταξύ «πέφτει σύρμα» και φεύγουν όλοι. Είναι τρομερό αυτό που 
μου συμβαίνει. Για να είμαι δηλαδή στη δουλειά μου οκτώμιση η ώρα που χτυπάει το 



κουδούνι πρέπει να φύγω μία ώρα νωρίτερα ή θα πρέπει ανά πάσα στιγμή να 
διακινδυνεύω τη ζωή μου αφού η ταχύτητα στην Πλουτάρχου είναι μεγάλη και 
τρέχουν σαν τρελοί; 

Χ΄Αθανασίου: Πόσοι παρκάρουν εκεί; Είναι κάτοικοι της γειτονιάς; Πόσοι 
πρέπει να φύγουν για να μπορέσετε να μπείτε στο πάρκινγκ σας; 

Κοντογιώργου Θωμαή: Αυτοί που παρκάρουν έξω έχουν δικό τους γκαράζ 
αλλά τα αφήνουν έξω. Επίσης δίπλα έχω τις τέντες του Ράδη όπου παρκάρουν πέντε 
αυτοκίνητα στη σειρά δηλαδή έρχονται πελάτες και παρκάρουν μπροστά στην είσοδό 
μου και αδυνατώ εντελώς να βγω. 

Τρανίδης: Εγώ μένω εκατό μέτρα πιο πάνω και επιβεβαιώνω αυτά που λέει η 
κα Κοντογιώργου. 

Δελαβερίδης: Είναι κλειστή θέση στάθμευσης; 
Κοντογιώργου Θωμαή: Είναι κανονικό γκαράζ σε πυλωτή με κανονική άδεια. 
Δελαβερίδης: Έχετε τοίχους γύρω-γύρω; 
Κοντογιώργου Θωμαή: Έχω περιστοιχισμένη αυλή κι αν δεν είχα, σας 

πληροφορώ ότι θα έμπαιναν και στο σπίτι μου. 
Δελαβερίδης: Βάλατε μπροστά από τη θέση στάθμευσης κάποια πινακίδα που 

να λέει ότι είναι χώρος στάθμευσης; 
Κοντογιώργου Θωμαή: Έβαλα εγώ μόνη μου αλλά κατ’ επανάληψη μου την 

έβγαζαν. Τώρα την πέρασε ο ίδιος ο κ. Μποχωρίδης και είπε ότι αυτήν αποκλείεται 
να την βγάλουν. 

Δάσκαλος: Όταν καλείτε την τροχαία γράφει αυτούς που είναι παρκαρισμένοι 
μπροστά; 

Κοντογιώργου Θωμαή: Δεν μπορώ να καταλάβω πώς γίνεται και φεύγουν 
όλοι όταν πρόκειται να έρθει η Τροχαία. Είναι πάντως περίεργο και ύποπτο.  

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Συμφωνούμε με όλες τις εισηγήσεις, και της επιτροπής 

κυκλοφοριακού σχεδιασμού και της Δ.Ε. και ζητούμε την αναβολή της περίπτωσης 
για την αναπηρική θέση καθώς και της περίπτωσης της κας Κοντογιώργου για να 
επανεξετασθούν. Δεν μπορώ εγώ απόψε κε αντιδήμαρχε να πάρω απόφαση για τον 
ανάπηρο, άσχετα αν μπορεί να τη δικαιούται, και μετά να φέρουμε την θέση. Να 
έρθει ενιαία το θέμα. Να επανεξετάσει η επιτροπή κυκλοφοριακού σχεδιασμού και τα 
δύο θέματα. 

Δήμαρχος: Θα συμφωνήσω μ’ αυτή την πρόταση αλλά το θέμα δεν είναι 
«φύγε κακό από τα μάτια μου». Θα πρέπει, όταν πρόκειται να επανεξεταστεί, να 
έχουν πάει τα μέλη της επιτροπής κυκλοφορίας σε ανύποπτο χρόνο, μία – δύο και 
τρεις φορές, για να γίνουν κάποιες αυτοψίες, να δουν την κατάσταση που επικρατεί 
εκεί. Αν είναι να αναβάλουμε χωρίς να δίνονται λύσεις δεν συμφωνώ. Να αναβληθεί 
αλλά με αυτή την προϋπόθεση. Η κα Κοντογιώργου φαίνεται ιδιαιτέρως 
αγανακτισμένη κι άρα θα πρέπει να το διαπιστώσουν ιδίοις όμμασι αυτό το πράγμα. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της Δημαρχιακής Επιτροπής 
εκτός των αιτημάτων του κ. Μ. Κατσαρού και της κας Θ. Κοντογεώργου; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου, 

όπως συμπληρώθηκε με αυτήν του κ. Δ. Δάσκαλου, για αναβολή λήψης απόφασης 
επί των αιτήσεων των παραπάνω πολιτών προκειμένου αυτές να επανεξετασθούν από 
την επιτροπή κυκλοφοριακού σχεδιασμού κατόπιν διενέργειας σχετικής αυτοψίας από 
την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 19 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Δελαβερίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης, Χ. 
Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-
Καραχατζή, Γ. Ορφανίδης. 



 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Π. Παυλίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 19-11-2008 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Δ. 
Δάσκαλου. 
2.- Την αριθ. 724/2008 απόφαση της Δ.Ε. Δήμου Βέροιας. 
3.- Τις μελέτες των αντίστοιχων κυκλοφοριακών ρυθμίσεων που συντάχθηκαν από 
την τεχνική υπηρεσία του Δήμου. 
4.- Την ανάγκη ρύθμισης θεμάτων κυκλοφορίας και στάθμευσης οχημάτων στους 
παραπάνω δρόμους. 
5.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 79 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει  
 

Α) Ομόφωνα: Απορρίπτει τα παρακάτω αιτήματα πολιτών φορέων για 
κυκλοφοριακές ρυθμίσεις:  
1.- Το από 29-9-2008 αίτημα του 12ο Δημοτικού Σχολείου για πεζοδρόμηση της οδού 
Σοφίας από τη συμβολή της με την οδό Δόξης μέχρι το Σχολείο, κατά τις ώρες 
προσέλευσης και αποχώρησης μαθητών.  
2.-  Το από 29-8-2008 αίτημα του Ευτύχιου Αστανάστα για μονοδρόμηση της οδού 
Φλέμιγκ ή την τοποθέτηση εγκάρσιων μειωτήρων ταχύτητας (σαμαράκια). 
3.- Το αίτημα της Τριανταφυλλιάς Κουτζιαμπασοπούλου για επανατοποθέτηση της 
πινακίδας (Ρ40) απαγόρευσης στάσης και στάθμευσης επί της οδού Πιερίων 206.  
4.- Το από 29-9-2008 αίτημα του Τμήματος Τροχαίας Βέροιας για τοποθέτηση 
πινακίδας απαγόρευσης στάσης και στάθμευσης, στο τμήμα της οδού Πιερίων από 
οδό Σινώπης έως οδό Σαμψούντας. 
5.- Το από 2-7-2008 αίτημα του Τμήματος Τροχαίας Βέροιας για δημιουργία θέσεων 
στάθμευσης για οχήματα χρηματαποστολών Τραπεζών και καταστημάτων 
οικονομικού ενδιαφέροντος. 
6.- Το από 24-9-2008 αίτημα του Αντώνιου Τσακίρη για  τοποθέτηση πινακίδων (Ρ-
40) για απαγόρευση στάθμευσης στη συμβολή των οδών Ακροπόλεως και 
Φιλήμωνος, προκειμένου να τοποθετηθεί καντίνα.  

Β) Ομόφωνα: Εγκρίνει τις παρακάτω κυκλοφοριακές ρυθμίσεις: 
1.- Την επέκταση του πλάτους της υπάρχουσας διάβασης έμπροσθεν της πόρτας του 
14ου Δημοτικού σχολείου που βρίσκεται  επί της οδού Μ. Μπότσαρη, σε 7,00μ. και 
την τοποθέτηση πλαστικών κώνων για 3,00μ. ένθεν και εκείθεν της διάβασης.  
2.- Την τοποθέτηση ειδικών συστημάτων στάθμευσης ποδηλάτων έξι (6) θέσεων στα 
παρακάτω σημεία της πόλης: 

α)Στην οδό Βενιζέλου, στην εσοχή της οδού Τσούπελη. 
β)Στην οδό Παστέρ, από τη συμβολή της με την οδό Εληάς προς την οδό 
Εδέσσης, στην δεξιά πλευρά (έμπροσθεν οικίας Μπουλασίκη). 
γ)Στην οδό Αγίου Δημητρίου, πίσω από τη θέση αναπηρικής στάθμευσης.  

3.- Την τοποθέτηση καθρέπτη στο καμπύλο τμήμα της οδού Ιουστινιανού κάτω από 
το Πασακιόσκι σε σημείο που θα υποδείξει η τεχνική υπηρεσία του Δήμου. 
4.- Την παραχώρηση μίας θέσης στάθμευσης στην Κτηματική Υπηρεσία για το 
υπηρεσιακό αυτοκίνητό της δίπλα στις θέσεις που παραχωρήθηκαν στο Δασαρχείο 
επί της πλατείας Πλατάνων. 
5.- Την τοποθέτηση προειδοποιητικών πινακίδων μείωσης ταχύτητας στην οδό Αγίας 
Τριάδας, πριν από την Κλωστοϋφαντουργία των Αφών Πασχαλίδη.  
6.- Την τοποθέτηση πληροφοριακών πινακίδων για ρύθμιση κυκλοφορίας από 
Σχολικό Τροχονόμο στα παρακάτω σχολεία: 



- 12ο Δημοτικό επί της οδού Πιερίων. 
- 2ο Δημοτικό επί της οδού Βενιζέλου. 
- 6ο-13ο Δημοτικό επί της οδού Βενιζέλου. 
- 4ο Δημοτικό επί της οδού Σταδίου. 
- 3ο-14ο και 16ο Δημοτικό επί της οδού Μ. Μπότσαρη. 

7.- Την τοποθέτηση (ενίσχυση ήδη υπαρχουσών) προειδοποιητικών πινακίδων 
μείωσης ταχύτητας στην οδό Ερμού. 
8.- Την δημιουργία δύο (2) διαβάσεων πεζών στην οδό Βενιζέλου έμπροσθεν του 
καταστήματος «ΤΗΛΕΜΠΟΡΙΚΗ» και έμπροσθεν του καταστήματος «ΠΥΡΙΝΟΣ». 
9.- Την κατάργηση της διάβασης πεζών έμπροσθεν της αγροτικής Τράπεζας.  
10.- Τη δημιουργία μίας (1) θέσης για στάθμευση λεωφορείων που εξυπηρετούνται 
από το πρακτορείο της οδού Πιερίων. 
11.- Την τοποθέτηση δύο (2) ζευγών πινακίδων Κ-16 (διάβαση παιδιών) και Ρ-32 (30 
χλμ) πλησίον της παιδικής χαράς της οδού Βουλγαροκτόνου για πρόσθετη ασφάλεια 
των παιδιών. 
 Γ) Κατά Πλειοψηφία: Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί των παρακάτω 
αιτημάτων πολιτών για κυκλοφοριακές ρυθμίσεις, προκειμένου αυτά να 
επανεξετασθούν από την επιτροπή Κυκλοφοριακού Σχεδιασμού & 
Κυκλοφοριακής Αγωγής των πολιτών κατόπιν σχετικής αυτοψίας από την 
τεχνική υπηρεσία του Δήμου: 
1.- Του από 10-9-2008 αιτήματος του Μιχαήλ Κατσαρού για παραχώρηση μίας θέσης 
στάθμευσης λόγω αναπηρίας, για το υπ’ αριθμ. ΗΜΤ 7695 Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητό του, επί 
της οδού Πρόνοιας 5. 
2.- Του από 14-8-2008 αιτήματος της Θωμαής Κοντογεώργου για τοποθέτηση 
πινακίδας (Ρ40) απαγόρευση στάσης και στάθμευσης κατά μήκος και πλάτος της 
οδού Μοναστηρίου. 

Κάθε προηγούμενη απόφαση που είναι αντίθετη με τις διατάξεις της ανωτέρω 
ρύθμισης τροποποιείται ή καταργείται αντίστοιχα. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  621 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Γ. Ορφανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η.  Σοφιανίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16/12/2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


